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Na Oddelku za geografijo Filozofske fakultete Uni-
verze v Ljubljani je 12. in 13. aprila 2002 potekal 
medinštitutski geografski seminar pod geslom »Prilož-
nosti in možnosti regionalnih struktur na poti k združe-
ni Evropi«. Seminar je bil najnovejša etapa v dolgoletnem 
tradicionalnem sodelovanju med Oddelkom za geogra-
fijo Filozofske fakultete Univerze v Ljubljani in Instituta 
für Kulturgeographie, Stadt- und Regionalforschung 
Johann Wolfgang Goethe Univerze iz Frankfurta v Nem-
čiji. Na seminarju so sodelovali še gostje iz Madžar-
ske (Toth, Trocsanyi), Hrvaške (Pepeonik) in Nemčije 
Purczek), tako da je srečanje med dvema institucijama 
preraslo v širši mednarodni seminar oziroma posveto-
vanje o regionalni razvojni problematiki. 

Prvi dan je bilo po uvodnih pozdravih dr. Mirka 
Paka in dr. Klausa Wolfa v dopoldanskem in popol-
danskem času predstavljeno dvanajst referatov, ki so 
skušali osvetliti nekatere razvojne probleme in prilož-
nosti regij v Sloveniji, na Hrvaškem, Madžarskem in 
v Nemčiji, ki se kažejo v času združevanja na evrop-
skem kontinentu in ob nadaljevanju procesa globali-
zacije. Zvečer je bil sprejem gostov na Mestni občini 
Ljubljana. Navzoče je v imenu županje in v svojem ime-
nu pozdravila direktorica mestne uprave. 

Drugi dan seminarja je minil v dopoldanskem dru-
ženju na Oddelku za geografijo ob razmišljanju in raz-

pravljanju o temah razvojnih možnosti regij, mest in 
podeželja. Popoldne je bila organizirana krajša 
ekskurzija po Ljubljani in okolici, kjer so bile predstav-
ljene glavne razvojne značilnosti mesta in mestne regije. 

Gostje iz Frankfurta so si na dveh celodnevnih 
ekskurzijah ogledali del Vzhodne Slovenije (Velenje, 
Maribor, Ptuj, Zavrč) ter Slovensko Istro in Kras (Lipi-
ca, Koper, Portorož, Piran, Sečovlje). V ospredju stro-
kovnega zanimanja so bili glavni regionalnorazvojni 
problemi in razvojne možnosti posameznih regij. 

Mednarodni medinštitutski seminar je bil pomem-
ben dogodek, ki je združil goste iz tujine, člane Oddel-
ka za geografijo Filozofske fakultete Univerze v Ljubljani 
in lepo število poslušalcev: študentov, sodelavcev raz-
ličnih institucij in ministrstev v skupnem razmišljanju o regi-
jah in možnostih njihovega razvoja v združeni Evropi. 
Referati bodo izšli v Delih, glasilu Oddelka za geogra-
fijo, in bodo tako dostopni širšemu krogu zainteresira-
ne javnosti. Medinštitutsko sodelovanje med Oddelkom 
za geografijo in Inštitutom za kulturno geografijo iz Frank-
furta se bo nadaljevalo oktobra letos z obiskom neka-
terih članov Oddelka za geografijo v Frankfurtu. 

M E D N A R O D N I MEDODDELČNI GEOGRAFSKI 
SEMINAR (PAZ IN , 5 . IN 6 . APR I L 2 0 0 2 ) 

Kat ja V intar 

Geografski odjel PMF-a iz Zagreba in Oddelek za 
geografijo Filozofske fakultete v Ljubljani sta se tudi 
letos srečala na sedaj že tradicionalnem vsakoletnem 
srečanju hrvaških in slovenskih geografov. Tokratno sre-
čanje z naslovom »Regionalna struktura i regionalni 

Slika 1: Udeleženci medinštitutskega seminarja so prišli iz Nemčije, Hrvaške, Madžarske in iz različnih 
slovenskih institucij (foto: Mirko Pak). 
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Slika 2: Velenjski grad: o regionalnorazvojnih značilnostih Šaleške kotline. Levo od dr. Mirka Paka stoji 
dr. Klaus Wolf (foto: Simon Kušar). 

razvoj Sjevernojadranskog primorja« je potekalo 
v Pazinu, 5. in 6. aprila 2002. Udeležilo se ga je skup-
no okrog 30 sodelavcev obeh oddelkov. 

Dejavnosti prvega dne so potekale v prostorih Sred-
nje šole Juraja Dobrile, kjer so uvodnim pozdravnim 
govorom organizatorja, župana in ravnatelja gimna-
zije sledile predstavitve enajstih referatov s krajšimi raz-
pravami na obravnavane teme. Predstavljeni referati 
bodo predvidoma objavljeni v časopisu Acta geograp-
hica Croatica, vol. 37 (2002). 

V dopoldanskem sklopu predstavitev je bil pouda-
rek predvsem na analizi trenutnega in možnostih 
bodočega regionalnega razvoja na obeh straneh meje: 
• Regionalni razvoj i problemi Riječke makroregije 

(dr. M. Sič), 
• Regionalnorazvojne možnosti Slovenskega Primor-

ja (dr. A. Cerne), 
• Komparativne gospodarske prednosti Sjevernoja-

dranskog primorja (dr. Z. Stiperski), 
• Političnogeografski vidiki razvojnih perspektiv Istre 

in zgornjega Jadrana (dr. M. Bufon), 
• Mogučnosti razvoja sjevernojadranskih luka - Rijeke, 

Kopra i Trsta (dr. B. Kesič, dr. L. Jakomin in A. Jugovič), 
• Geomorfološke značajke Istre in njihov utjecaj 

na društveno-gospodarsku valorizaciju regije 
(dr. A. Bognar). 

Po kosilu se je udeležencem prilegel krajši spre-
hod skozi mesto, ki je hkrati tudi sedež Istrske župa-

nije, in ogled znamenite Pazinske jame. Turistično obar-
van pa je bil tudi del popoldanskih predstavitev refe-
ratov, ki so izpostavljali predvsem pomen in možnosti 
nadaljnjega razvoja istrskega turizma, ki ustvari kar 
polovico državnih dohodkov v turizmu. Na slovenski 
strani pa so referenti poleg turizma izpostavili še 
dve drugi specifični dejavnosti - vinogradništvo in olj-
ka rstvo: 
• Suvremene tendencije u razvoju turizma Sjevernog 

hrvatskog primorja (dr. Z. Pepeonik), 
• Novije tendencije regionalnog razvoja Cresko-lo-

šinjskog otočja (dr. N. Stražišič), 
• Turizam kao potencijalni faktor revitalizacije Pazin-

štine (D. Bogešič), 
• Oljkarstvo v slovenski Istri in klimatske omejitve za 

njegov razvoj (dr. D. Ogrin), 
• Vinska trta na Krasu (mag. B. Repe in I. Mrak). 

Zadnji referat sta prijetno zaokrožila in dopolnila 
degustacija ter večerno druženje v sproščenem vzdušju. 

Drugi dan je sledila strokovna ekskurzija po 
notranjosti Istre (Pazin-Roč-Hum-Buzet-Motovun-Pa-
zin), ki nam je ponudila priložnost, da se tudi na tere-
nu seznanimo s sodobnimi razvojnimi tendencami 
v pokrajini, z osnovnimi zgodovinskimi, kulturnimi in 
geografskimi dejstvi pa so nas še dodatno oborožili 
zagrebški kolegi. Tokratno medoddelčno srečanje je 
tako v celoti uspelo, naslednje pa bo predvidoma 
ponovno v Sloveniji. 
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